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Sports Educational Behavior and its Relationship with Group Dynamics for Football
Players

Abstract

Our study is concerned with the relationship of educational behavior of sports as well as the
dynamics of the group, starting with the human educational behavior towards achieving the
noble principlesin all their meanings and titles in the purpose of the personality. In our study,
we found that educational sporting behavior has a great influence on group dynamics for
football players during competition, so for positive behavior. Group football player’s
dynamics are positive and conversely if the behavior is negative.

Keywords: Educational behavior, sports behavior, group dynamics, football players.

Le comportement éducatif sportif et sa relation avec la dynamique de groupe chez les
joueurs de football

Résumé

Notre étude sintéresse a la relation du comportement éducatif ainsi que les dynamiques de
I'équipe des joueurs de football, en analysant le comportement éducatif humain afin
d'atteindre les principes nobles dans tous leurs sens dans le but de la personnalité. Dans
notre étude nous avons constaté que le comportement éducatif sportif a une grande influence
sur les dynamiques de groupe des joueurs de football durant la compétition, ainsi pour le
comportement positif. Les dynamiques de groupe sont positives et inversements le
comportement est négatif..

Mots-clés: Comportement éducatif, comportement sportif, dynamique de groupe, joueurs de
football.).
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